
 

 
Departament d'Òptica i Optometria 
UNIVERSITAT POLITÈCNICA DE CATALUNYA 

 
           Aprovada  17/10/2014 
 
Acta de reunió de la Junta del Departament d’Òptica i Optometria 
 
 
Dia: dilluns 21 de juliol, 2014 
Hora: 12:00 h 
Lloc: Sala de Reunions 1  
 
 
Membres:   
 
Assistents:  
 

Pladellorens  Mallofré, Josep - que presideix 
Pacheco Cutillas, Mireia - secretària 
Caum  Aregay, Jesús  
Giner Tort, Anna  
Lupón Bas, Núria 
Ondategui Parra, Joan Carles 
Pérez Cabré, Elisabet 
Pujol Ramo, Jaume 
Serés Revés, Carme 
 
 
S’excusen:  
Peris March, Elvira 
 
 

 

 
 

Ordre del dia 

 
1. Aprovació acta anterior. 
2. Encàrrec docent curs 14-15 
3. Assumptes sobrevinguts 
4. Torn obert de paraules. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Departament d'Òptica i Optometria 
UNIVERSITAT POLITÈCNICA DE CATALUNYA



 
  

Desenvolupament de la sessió 
 
 

1. Aprovació acta anterior 

S’aprova l’acta de la Junta del 8-7-14 amb una petita esmena de forma. 

 

2. Encàrrec docent curs 14-15 

El director informa que, tal com es va acordar a la darrera Junta, s’ha entrevistat amb el Vre. 

de Personal per demanar la reducció de la docència que ens encarrega fora del nostre 

departament, als departaments d’Enginyeria dels Materials i de Física i Enginyeria Nuclear. El 

Vre. de Personal ens ho va denegar ja que el DOO té escreix de punts de docència i perquè 

els descomptes per reconeixement per l’activitat de recerca (“Real decreto sobre régimen de 

dedicación del profesorado” BOE 21-4-12), que reivindicàvem com a justificació en la nostra 

petició, no s’apliquen a Catalunya. Així mateix també va indicar que cobrir la docència externa 

era prioritari en front als reconeixements per intensificació en recerca lligada al projecte 

impulsat per DAVALOR SALUD. 

 

A continuació la Cap de la Secció d’Òptica actualitza la informació: 

1. La FOOT ens ha encarregat una ampliació de14 punts més de docència, donat que hi 

ha 30 pre-inscrits en el MUOCV i això obliga a fer 2 grups de pràctiques, en comptes 

d’un sol com s’havia contemplat. 

2. Al director de departament li ha arribat una informació de una possible baixa planificada,  

per part de la Rosa Borràs que es confirmarà a partir de setembre i que implicaria uns 

50-60 punts de docència. 

3. La docència que el Vre. de Personal ens encarrega impartir fora del departament és la 

següent: 

 Departament d’Enginyeria dels Materials: 54 punts al QP 

 Departament de Física i Enginyeria Nuclear: 49.5 punts, dels quals 13.5 punts 

són de problemes de física al QT i 36 punts al QP 

4. La cap de secció d’Òptica informa que un cop aplicats els descomptes per punts DIC 

(gestió) i per direcció o execució de tesi (TEUs), segons es va aprovar en la gestió de 

l’escreix de la Junta del 19-6-14, i tenint en compte el volum de punts a impartir fora 

del departament, el balanç que queda a la secció d’Òptica és de -15 punts que, en 

l’excel presentat a la Junta apareixen absorbits reduint lleugerament els descàrrecs 

aplicats per doctorat. 



5. Respecte a la secció d’Optometria, tenint en compte les informacions anteriors, queda 

palès que hi ha un escreix de 101 punts al bloc d’assignatures de Microbiologia, 

Anatomia i Fisiologia. L’equip directiu de DOO no veu realista plantejar un 

transvasament de punts des d’aquest grup d’assignatures cap a la secció d’òptica. 

  

Després d’un llarg debat, en el que s’analitzen les possibles solucions dels 

desequilibris entre una i altra secció, i el greuge comparatiu que alguns professors no 

compleixin amb la totalitat de la càrrega docent, i d’altres no puguin descomptar-se 

punts per activitat de recerca, la Junta acorda recuperar al menys els 15 punts que li 

falten a la secció d’Òptica de l’escreix de punts de docència que hi ha a  les 

assignatures de Ciències Morfològiques, així com també eixugar els 9 punts de 

Farmacologia. 

 

5. Assumptes sobrevinguts 

No n’hi ha. 

 

6. Torn obert de paraules  

En Jaume Pujol demana que el programa de doctorat “Europhotonics” consti en l’encàrrec. 

 

I sense més assumptes que tractar es dóna per acabada la reunió a les 13:25h 

 

Terrassa, 21 de juliol de 2014 

 Vist i plau 

La Secretària, El Director 

 
 
Mireia Pacheco 

 
 
Josep Pladellorens 

 


